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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

   

Plats och tid 

Kommunhuset, rum Hävringe kl 08.30 - 13.44.  
Ajournering: 08.52 - 09.09, 09.46 - 09.59,10.45 - 
10.57,11.16 - 12.30. 
 

 
Beslutande Dag Bergentoft (M)   
 Katarina Berg (M)   
 Linus Fogel (S)   
 Jan Eric Eriksson (SD)   
 Tommy Karlsson (S)   
 Göran Bernhardsson (KD)   
 Klas Lundberg (L)   
 Nina Wikström-Tiala (S)   
 Patrik Renfors (V)   
     
Ej tjänstgörande Eva Lantz (M) 
ersättare och övriga Annsofie Karlsson (M) 
deltagare Anders Berglund (M) 
 Urban Bertling (KD)  
 Britta Bergström (S) 
 Inge Ståhlgren (S) 
 Ann Abrahamsson (C) 
   
 Sejla Hrustanovic Sekreterare 
 Henny Larsson 

Susanne Sandlund 
Lars Larenius 
Katarina Haddon 

Tf kommunchef 
Ny kommunchef 
VD-kustbostäder 
Förvaltningschef 
 

Underskrifter Sekreterare …………………………………………… 
Sejla Hrustanovic 

Paragrafer 229 - 246  
    
 Ordförande …………………………………………… 

Dag Bergentoft  

     
 Justerande ………………………………………….. 

Linus Fogel    
BEVIS 

 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Kommunstyrelsen  
Sammanträdesdatum 2023-12-20  
Datum för 
anslagsuppsättande 2023-12-22 Datum för  

anslagsnedtagande 2024-01-12 
Förvaringsplats för 
protokollet Kommunstyrelseförvaltningen 

Underskrift 
 
………………………………………… 
Sejla Hrustanovic  
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Kommunstyrelsen  2023-12-20  
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Ks § 229 Information och föredragningar 2023 3 
Ks § 230 Kommunstyrelsens verksamhetsplan 2024-2026 4 - 6 
Ks § 231 Planerat underhåll 2024 7 - 8 
Ks § 232 Samarbetsavtal Oxelösunds Båtägarförening 9 - 12 
Ks § 233 Planbesked för område inom Oxelö 7:50 och Flädern 3 

(PLAN.2023.6) 
13 - 14 

Ks § 234 Markupplåtelseavtal (MUA) Vattenfall avseende fastigheterna 
Oxelö 7:32, Oxelö 5:37, Stora bene 1:4, samt Stjärnholm 5:1 

15 - 16 

Ks § 235 Markanvisning (direktanvisning)Toltorp Bygg AB, Cirkusplatsen 
del av Oxelö 8:20 

17 - 18 

Ks § 236 Markanvisning - del av Stjärnholm 5:1 (Inskogen), Acasa 19 - 20 
Ks § 237 Statusinventering vid Ramdalsanläggningen 21 - 23 
Ks § 238 Delgivningar till kommunstyrelsen 2023 24 
Ks § 239 Information från kommunalråd och kommunchef 25 
Ks § 240 Redovisning av delegationsbeslut kommunstyrelsen 2023 26 
Ks § 241 Avräkning barn- och elevpeng 2023 27 - 28 
Ks § 242 Avtalssamverkan 2023 29 - 30 
Ks § 243 Motion om att öka tryggheten för skolelever 31 - 33 
Ks § 244 Revidering Biblioteksplan 2024-2026  34 - 35 
Ks § 245 Förlängning av Besöksnäringsplanen 2018-2023 36 - 37 
Ks § 246 Kommunstyrelsens balanslista 2023 38 
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Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 229        Dnr KS.2023.1               
 
 
Information och föredragningar 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkänns.  
 
 
Dagens sammanträde 
 
Ajournering: 08.52 - 09.09, 09.46 - 09.59. 10.45 - 10.57. 
 
• Susanne Sandlund, ny kommunchef besöker kommunstyrelsen.  
• VD - kustbostäder Lars Larenius informerar om bolagen - Prisman 6.  
• Förvaltningschef Katarina Haddon informerar om vård- och 

omsorgsförvaltningens arbete.  
 

 
 
 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunrevisionen (för kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 230        Dnr KS.2023.238               
 
 
Kommunstyrelsens verksamhetsplan 2024-2026  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens verksamhetsplan för 2024-2026 fastställs. 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunstyrelseförvaltningen har utarbetat förslag till verksamhetsplan 2024–2026 för 
kommunstyrelsens verksamhet.  
Verksamhetsplanen redovisar;  

• Verksamhetsbeskrivning 

• Internbudget  

• Investeringsbudget  

• Kommunstyrelsens nedbrytning av kommunmålen 

• Nämndens egen styrning i övrigt 
Verksamhetsplanen avses att brytas ned i enhetsvisa handlingsplaner för 
kommunstyrelseförvaltningen och dess olika enheter. 
Utarbetat förslag till verksamhetsplan har tagit hänsyn till de diskussioner om mål som 
kommunstyrelsen förde vid sitt sammanträde 29 november 2023. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att verksamhetsplanen fastställs.  

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks verksamhetsplan 2024-2026 
Verksamhetsplan KS 2024-2026  
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens verksamhetsplan för 2024-2026 fastställs. 
 
 
Förslag 
 
Linus Fogel (S) yrkar på att verksamhetsplanen antas med följande tillägg: 
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Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

• Att sommarlovskort för barn och unga läggs till som en post i budgeten med 600 tkr 
• Att lågpriskort för 65 år och äldre läggs till som en post i budgeten med 400 tkr 
• Att se över antalet tjänster i förvaltningen och spara in en eller flera tjänster för att 

minska kostnaderna istället för att spara på feriearbete, skolmat, bostadsanpassning 
och social hållbarhet. 

• Att städkostnaderna max skärs ner med 10%. 
 
 

Patrik Renfors (V) yrkar bifall till Linus Fogels (S) tilläggsyrkanden.  
 
Göran Bernhardsson (KD) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus Fogel (S) 
tilläggsyrkande.  
 
Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus Fogels (S) 
tilläggsyrkande.  
 
Katarina Berg (M) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus Fogels (S) 
tilläggsyrkande.  
 
Klas Lundberg (L) yrkar bifall till framskrivet förslag.  

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och ett 
tilläggsyrkande. Ordföranden ställer Linus Fogels (S) tilläggsyrkandet mot avslag 
och finner att kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.   
 
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S) inkommer med följande skriftlig reservation:  
 
"För oss socialdemokrater är det viktigt att alla människor oavsett storleken på plånboken 
ska kunna ta del av och berika sitt liv med upplevelser och aktiviteter. Ett viktigt steg för det 
är att kunna resa till aktiviteter oavsett om du har bil eller inte, oavsett om du har en tjock 
plånbok eller inte. Därför vill vi satsa på kostnadsfritt bussåkande i hela länet för unga under 
sommarlovet. Vi vill också satsa på kostnadsfritt resande under lågprisperioden för alla 
Oxelösundare över 65 år som vill det. Till detta ska också adderas att bussresande är ett 
väldigt bra sätt att resa för vårt klimat. Så denna satsning hade haft dubbla effekter på ett 
mycket positivt sätt för Oxelösund om den inte hade röstat ned av M, SD, Kd och L. 
För oss socialdemokrater det viktig att inte spara på våra barn och unga då de är vår 
framtid. Därför yrkar vi på att man inställt för att skära ner på feriearbete med 50% för våra 
barn och unga och att skär ner på skolmaten från två rätt till en gör en översyn av antalet 
tjänster i förvaltningen och gör en besparing där istället.  
För oss socialdemokrater är det också viktigt att våra äldre och mest sköra medborgare 
måste värnas. Därför yrkar vi på att man istället för att spara på bostadsanpassning och 
arbetet med social hållbarhet ser över antalet tjänster i förvaltningen och gör en besparing 
där istället.  
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Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

När det gäller städning av våra kommunala lokaler så vill vi att kustbostäder fortsätta med 
städningen då det gör det väldigt bra och effektivt. Vi står inte bakom att vi ska lägga ut 
städningen till privata entreprenörer. Vi anser det därför orimligt att göra en besparing på 
30% på städningen men att vi  kan tänka oss att dra ner max 10% på kostnaden för 
städning och då tänker vi primärt på att minska omfattningen av städningen.  
 
Socialdemokraterna Ks" 

 
 
Patrik Renfors (V) reserverar sig.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunchef (FÅ) 
Ekonomichef (FÅ) 
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Ks § 231        Dnr KS.2023.234               
 
 
Planerat underhåll 2024  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Investering i planerat underhåll med budgeterat belopp 8 171 tkr, får startas. Medel tas ur 
investeringsramen för fastighetsinvesteringar i investeringsbudget 2024 med samma 
belopp. 

2. Uppdelning av investeringsutgifter ska ske i bokslutet och aktiveras på berörda 
fastighetsobjekt och i tillämpliga komponenter. 

3. Fastighetschef utses till attestant för investeringarna.  
 
Sammanfattning 
 
Regler för redovisning av underhåll, reparationer och investeringar i fastigheter gäller för 
både kommuner och bolag, s.k. komponentredovisning. I korthet betyder detta att 
investeringar ska delas upp i de olika delar på en fastighet som arbete och kostnad gäller. 
Samtidigt ska äldre investeringar elimineras när de ersätts av nyare.  
Kommunen har hanterat komponentredovisning fr.o.m. 2015 och bokfört utgifter för dessa 
ändamål som investeringar, med början av en mindre del 2016 och fullt ut fr.o.m. 2017.  
Effekten på kommunens redovisning blir att från att tidigare ha redovisats som driftkostnad i 
resultaträkningen blir det numera en investering som kommer att ge en ökad 
balansomslutning och avskrivningar framåt i tiden. 
I ett kort perspektiv kommer kommunens resultat att till synes förbättras, men det kommer 
att bli ökad belastning i framtiden genom ökade avskrivningar. 
I Oxelösunds kommun kommer vi att rent praktiskt hantera reparationer eller 
underhållsåtgärder under 50 tkr såsom driftkostnad, vilket ingår i det uppdrag som 
Kustbostäder utför och som bolaget får en överenskommen uppdragsersättning för. 
Underhåll över 50 tkr kommer att behandlas som investeringar. I bokslutet kommer exakta 
utgifter att läsas av och bokföring kommer att delas på olika fastighetsobjekt och i specifika 
komponenter. Samtidigt kommer också äldre, ersatta investeringar att elimineras ur 
balansräkningen för att få ett korrekt och aktuellt värde på varje fastighet.  
I investeringsbudgeten 2024 finns en sammanslagen post på 8 851 tkr. Den består dels av 
fastighetsinvesteringar 680 tkr, dels av investeringar avsedda för planerat underhåll om     
8 171 tkr. 
Innan investeringsåtgärder påbörjas ska Kommunstyrelsen godkänna att 
investeringsprojekt får starta och att investeringsmedel får tas i anspråk. Det är inte möjligt 
att i förväg peka ut exakt i vilka fastigheter och till vilka belopp som åtgärder kommer att 
behöva utföras som planerat underhåll. Hanteringen av underhåll bör kunna ske skyndsamt 
om behov uppkommer.   
Därför föreslås att ett gemensamt investeringsprojekt läggs upp med en budget enligt 
investeringsplanen 2024 som är 8 171 tkr. Varje åtgärd särredovisas och totalbeloppen 
måste rymmas inom denna ram. 
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Uppföljning sker månadsvis av ekonomin med ekonomichef och kommunchef. 
Kommunstyrelsen får en rapport över ekonomin dels per ackumulerad månad och 
en prognos för utfallet vid årets slut, vid tillfälle för sammanträde i april och oktober, 
delårsrapport per augusti samt bokslut i december. 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Planerat underhåll 2024  
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 

4. Investering i planerat underhåll med budgeterat belopp 8 171 tkr, får startas. Medel tas ur 
investeringsramen för fastighetsinvesteringar i investeringsbudget 2024 med samma 
belopp. 

5. Uppdelning av investeringsutgifter ska ske i bokslutet och aktiveras på berörda 
fastighetsobjekt och i tillämpliga komponenter. 

6. Fastighetschef utses till attestant för investeringarna.  
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma.   
 
______ 
 
Beslut till: 
Fastighetschef (För åtgärd) 
Biträdande Ekonomichef (För kännedom) 
Förvaltare (För åtgärd) 
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Ks § 232        Dnr KS.2023.197               
 
 
Samarbetsavtal Oxelösunds Båtägarförening  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Att Kommunen ingår samarbetsavtal med Oxelösunds båtägarförening i enlighet 
med bifogat avtalsförslag. 
 
 

 Att avtalet gäller från dagens beslut i Kommunstyrelsen, 2023-12-20 - 2025-12-19. 
 
 
Sammanfattning 
 
Den politiska majoriteten har i sin avsiktsförklaring för mandatperioden 2023-2026 
uttryckt att de vill öka attraktionskraften i Oxelösunds kommun genom att utveckla 
kommunens småbåtshamnar. Ett steg i denna utveckling är att utveckla 
samarbetet med de båtplatsägare som nyttjar någon av de småbåtshamnar som 
kommunen äger och driver via de föreningar som skapats för att tillvara båtägarnas 
intressen. Oxelösunds båtägarförening är en sådan förening som finns till för de 
båtplatsägare som har båt i någon av de småbåtshamnar som kommunen äger 
och driver. Oxelösunds båtägarförening har enligt uppgift från föreningen ett 100 
tal medlemmar i sin förening. Samarbetet syftar till att Kommunen ska få en bättre 
inblick i hur småbåtshamnarna upplevs, vad som fungerar tillfredsställande och 
vad som fungerar otillfredsställande. Avtalet ska även ge båtägarna en möjlighet 
att kunna påverka utvecklingen i och kring småbåtshamnarna. Då Kommunen ej 
besitter den kompetens och de resurser som krävs för att utveckla 
småbåtshamnarna på egen hand är ett samarbetsavtal med OXB en bra lösning. 
Samarbetsavtalet syftar inte till att ge Oxelösunds båtägarförening ett uppdrag att 
utföra t.ex. underhåll av bryggor och båtplatser. Avtalet syftar till att OXB ska ges 
möjlighet till att inkomma med synpunkter på vilket underhåll som kan tänkas 
behöva utföras. Idag finns enbart en båtägarförening som är aktiv och verkar för 
båtägare som har båtplats vid en kommunal småbåtshamn. Om fler 
båtägarföreningar skulle bildas är Kommunen intresserad av att ingå liknande 
samarbeten med dessa. Målsättningen med den tidigare beslutade sänkta 
båtplatstaxan och samarbetsavtalet med OXB är att öka beläggningsgraden i, samt 
att kostnadseffektivisera underhållet av kommunens småbåtshamnar. En 
målsättning kommer att fastställas inför varje säsong med Oxelösunds 
båtägarförening bestående av lägsta acceptabel beläggningsgrad i Kommunens 
småbåtshamnar samt förslag till minskade kostnader för underhåll av kommunens 
småbåtshamnar Resultatet av målsättningen ska redogöras för kommunstyrelsen 
efter varje avslutad sommarsäsong. Bifogat är förslaget till samarbetsavtal mellan 
Oxelösunds kommun och OXB.  
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Samarbetsavtal Båtägarförening OXB 
Samarbetsavtal mellan kommunen och OXB 
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Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Att Kommunen ingår samarbetsavtal med Oxelösunds båtägarförening i enlighet 
med bifogat avtalsförslag. 
 
 
Förslag 
 
Patrik Renfors (V) yrkar avslag till framskrivet förslag. 
 
Linus Fogel (S) yrkar avslag till framskrivet förslag.  

 
Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till framskrivet samt: Att avtalet gäller från dagens beslut i 
Kommunstyrelsen, 2023-12-20 - 2025-12-19. 
 
Katarina Berg (M) yrkar bifall till framskrivet förslag och bifall till Dag Bergentofts (M) 
yrkande.  
 
Göran Bernhardsson (KD) yrkar bifall till framskrivet förslag och bifall till Dag Bergentofts 
(M) yrkande.  
 
Klas Lundbergh (L) yrkar bifall till framskrivet och bifall till Dag Bergentofts (M) yrkande.  

 
Jan- Eric Eriksson (SD) yrkar bifall till framskrivet och bifall till Dag Bergentofts (M) yrkande.  
 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer framskrivet förslag till beslut mot Linus Fogels (S) och Patrik 
Renfors (V) avslagsyrkande och finner att styrelsen beslutar enligt framskrivet 
förslag. Ordförande frågar därefter på sitt egna yrkande och finner att styrelsen 
beslutar i enlighet med det egna yrkandet.  
 
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S) inkommer med följande skriftliga reservationer. 
 
 
"Vi socialdemokrater tycker att kustbostäder med sin kunskap ska fortsätta driva och 
underhålla våra hamnar och båtplatser. Kustbostäder har gjort det på ett bra sätt de 
senaste åren och vi har ett gott underhåll av våra hamnar och båtplatser. När nu den 
nya majoritetens ambition är att höja standarden och attraktiviteten för våra 
båthamnar så skulle de givetvis satsa extra resurser på att höja standarende i 
hamnarna och inte som idag genom att både sänka båtavgiften genom att 
subventionera avgifterna med 800 tkr och genom att sänka resurserna för underhåll. 
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Vad väljer man nu att göra? I stället för att låta kustbostäder får de resurser man 
behöver för att höja standarden så väljer man att ha en naiv tro att en extern 
båtägarföreningen skulle besitta någon unik kunskap om hur och vad som måste 
göras i våra hamnar för att förbättra underhållet och attraktiviteten.  
Vi socialdemokrater kan inte någonstans i detta förslag få bekräftat att denna förening 
besitter denna unika kunskap om båthamnar, vad som kan underhållas på ett effektivare 
sätt och vad som måste göras för att öka attraktionskraften. Vi skulle tycka att det vore en 
väldigt viktig information för oss att ta del av för att kunna bedöma om detta samarbete är till 
fördel för alla båtägare. 
Det enda vi kan läsa om föreningen är att det är ca 100 medlemmar. Vi saknar en 
redovisning av det exakta antalet medlemmar är och vad det kostar att vara medlem i 
föreningen, det är högst relevant då denna förening är tänka att vara förespråkare för de ca 
1500 båtägare som hyr båtplatser hos oss. Känns väldigt märkligt att en till synes liten 
förening blir talespersoner för alla båtägare, för oss är det inte särskilt demokratiskt. Hur gör 
en båtägare som har en avvikande inställning och inte är medlem i föreningen för att göra 
sin röst hörd, måste hen gå med i föreningen? Om kommunen vill ha in inspel från 
båtägarna så måste det bästa sättet vara att årligen skicka ut en enkät till samtliga båtägare 
om inspel på underhåll och idéer om att öka attraktiviteten. Då kommer alla tilltals. 
Vi socialdemokrater saknar uppgifter om båtägarföreningens verksamhetsplan för 2024 
samt syfte med föreningen. Vad har man för syfte med sin verksamhet och stämmer detta 
med uppdraget som man förväntas ha med kommunen, hur förväntas man representera 
och fånga in samtliga båtägares synpunkter, hur garanterar man kunskap och kvalitet i sina 
uttalanden osv? För oss socialdemokrater är det helt självklart att få en sådan insyn med en 
förening vi ska knyta ett IOP-avtal med under 2 år.  
Vi saknar vidare en ekonomisk redovisning och organisationsnummer för denna förening. 
Detta är i alla sammanhang helt nödvändigt för att ingå ett avtal och det borde vara 
självklart även här. Vi som kommun ska kliva in i ett 2 årigt avtal med en förening som vi 
inte har en aning om hur de sköter, förvaltar och redovisar sin ekonomi. För oss är det 
väldigt oseriösts sätt att hantera ett avtal på. 
Det står i avtalet att föreningen ska ha i uppdrag att återkoppla utifrån uppläggningsplatser 
och parkeringar.  Betyder det att föreningen även ska vara referensgrupp ät miljö och 
samhällsbyggnadsnämnden? Mycket oklart!! 
Sedan finns det en delar av avtalet där föreningen ska delta under Mål och budgetarbetet 
för att göra en uppskattning av behovet av underhåll och investeringar vilket är ett politiskt 
beslut, är tanken att de ska agera beslutsfattare? De har inget sådant mandat. Föreningen 
ska även delta på mässor och representera vem? De är inte en del av den kommunala 
verksamheten utan måste då representera sig själva antar vi, eller? Föreningen ska vara 
behjälplig i brottförebyggande arbete. Ska de vakta våra hamnar? Ska alla båtägare gå vakt 
eller är det bara de i Båtägarföreningen? Eller ska man spärra av våra kommunala bryggor 
med låsta ståldörrar? 
Vidare så står det i avtalet att de ska delta i diskussioner om utarrendering av en eller flera 
hamnar. Vi ser med fara från Socialdemokraterna att detta är ett första steg i att sälja av 
våra gemensamma resurser i form av våra båthamnar. För oss socialdemokrater är det 
viktig att vi äger och förvaltar våra gemensamma tillgångar på bästa sätt, får dem att öka i 
värd och var en resurs för kommande generationer att kunna låna pengar för att bygga och 
utveckla Oxelösund. Att sälja våra gemensamma resurser är ett tillfälligt tillskott till kassan 
men över tid en dålig affär. Vi har provat detta förut genom att sälja våra hamnar till 
Promarina. 
 
Socialdemokraterna Ks" 
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Patrik Renfors (V) reserverar sig och ställer sig bakom Linus Fogels (S) skriftliga 
reservation. 
 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunchefen (För återkoppling)  
Upphandlingsansvarig (För återkoppling)  
Kustbostäder (För kännedom 
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2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 233        Dnr MEX.2023.14               
 
 
Planbesked för område inom Oxelö 7:50 och Flädern 3 
(PLAN.2023.6)  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Fastigheten Silvergranen 1 inkluderas i detaljplanearbete för Flädern 3 och Oxelö 
7:50   

 
 

Sammanfattning 
 
Kommunstyrelseförvaltningen har tidigare redovisat att det behöver finnas en 
planberedskap i kommunen. I framtiden ser det ut att finnas behov av fler bostäder i olika 
lägen, upplåtelseformer och byggnadstyper. 
Kommunstyrelsen har 2023-03-15 §49 tagit beslut på att godkänna förslaget att ansöka om 
planbesked inom fastigheten Flädern 3, (fd Oxelö Förskola) och del av Oxelö 7:50, samt ge 
kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att begära planbesked för området. Planbesked är i 
enlighet med beslutet sökt. 
Utredningar utförda av kommunen gällande verksamhetslokaler visar på att Breviksskolan 
är utan verksamhet 1/1 2025. Stora behov av renoveringar finns dessutom på byggnaderna. 
Ett troligt scenario är att beslut om avyttring av dessa verksamhetslokaler kommer fattas 
under 2024. Innan försäljning är det lämpligt att med en detaljplan skapa förutsättningar för 
bland annat bostäder. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen godkänner att planbesked för 
området Flädern3 och del av Oxelö 7:50 utökas för att omfatta området runt Breviksskolan, 
fastigheten Silvergranen 1.  

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Utökat planområde  
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Fastigheten Silvergranen 1 inkluderas i detaljplanearbete för Flädern 3 och Oxelö 
7:50   
 
Förslag 
 
Patrik Renfors (V) yrkar bifall till framskrivet förslag.  
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Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till framskrivet förslag.  
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Mark och exploatering (För åtgärd) 
Miljö och samhällsbyggnadsförvaltningen (För åtgärd) 
Fastighetschef (För kännedom) 
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Ks § 234        Dnr MEX.2023.75               
 
 
Markupplåtelseavtal (MUA) Vattenfall avseende fastigheterna Oxelö 
7:32, Oxelö 5:37, Stora bene 1:4, samt Stjärnholm 5:1  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
1. Kommunstyrelsen godkänner framtagna avtal som avser fastigheterna Oxelö 7:32, Oxelö 
5:37, Stora bene 1:4, samt Stjärnholm 5:1 
2. Kommunstyrelsens ordförande samt kommunchef ges i uppgift att underteckna avtalen 
 
 
Sammanfattning 
 
SSAB har tidigare inkommit till Vattenfall Eldistribution med en förfrågan om anslutning av 
sin nya ljusbågsugn. Vattenfall planerar att bygga två nya 130 kV-ledningar mellan 
transformatorstationen i Hedenlunda och transformatorstationen vid SSABs stålfabrik i 
Oxelösund. Den 7 oktober 2020 lämnade Vattenfall Eldistribution in ansökan om 
koncession för att möjliggöra anslutning av SSABs ljusbågsugn i Oxelösund. Den 12 
oktober 2022 meddelade Energimarknadsinspektionen att de godkänt ansökan.  
Energimarknadsinspektionens beslut angående ledningskoncession har sedan dess 
överklagats till mark- och miljödomstolen som den 12 oktober 2023 fastställde 
Energimarknadsinspektionens beslut att godkänna koncession för luftledning mellan 
Hedenlunda och Oxelösund. Detta beslut har överklagats till Mark och Miljööverdomstolen 
där beslut om prövningstillstånd behöver tas, oklart när. 
Vattenfall har ansökt om ledningsrätt hos Lantmäteriet för hela sträckan och parallellt söks 
även godkännande av markupplåtelseavtal hos respektive fastighetsägare.  
Vattenfall har i Markupplåtelseavtalet presenterat ett erbjudande för intrångsersättningar 
som ska godkännas. 
Ersättningen som fastighetsägaren får är en engångsersättning som består av ersättning för 
fastighetens minskade marknadsvärde. (intrångsersättning)  
Intrångsersättningen baseras på värdering som görs utifrån energibranschens normer och 
principer. På intrångsersättningen görs ett påslag med 25 procent i enlighet med 
expropriationslagen. Utöver det ges vid överenskommelse mellan parterna en 
grundersättning om 5% på årets prisbasbelopp samt särskild ersättning om 20% av 
intrångsersättningen inklusive 25% expropriationspåslag. (Högst 10500 kr för 2023) 
För intrång i skogsmark används de normer som Lantmäteriet tagit fram. Här ges 
fastighetsägarna ersättning enligt 2018 års skogsnorm. Den ersätter markvärde, för tidig 
avverkning, storm- och torkskador samt kantträd. Viss ersättning sker även för skog i 
närheten av intrånget. 
För intrång i åker- och betesmark gäller 1974 års åkernorm. Där baseras ersättningen på 
läget stolpen placeras. Erbjudande om dessa ersättningar lämnas tillsammans med 
markupplåtelseavtalet. Övriga skador är skada som påverkar fastighetsägarens ekonomi på 
grund av upplåtelsen och dessa avtal kommer att regleras vid senare tillfälle i ett separat 
beslut eftersom dessa skador ännu inte är slutligt bedömda. 



 

Sammanträdesprotokoll Blad 16  
  
Sammanträdesdatum 
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   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Kommunstyrelseförvaltningen förslår kommunstyrelsen att godkänna avtalen för 
fastigheterna Oxelö 7:32, Oxelö 7:13, Oxelö 5:37, Stora bene 1:4, samt Stjärnholm 5:1. 
Avtalen består dels av markupplåtelseavtalet, som redovisar bilagor med kartor och 
värderingsprotokoll. Berörs skogs- och eller jordbruksmark av intrånget bifogas bilagor till 
värderingsprotokollet. Utöver markupplåtelseavtalen finns avtal med ersättningserbjudande 
i de fall träd över 8 cm i brösthöjd berörs. Bilagor med stämplingslängder och rotnetto 
bifogas detta avtal. 
Vattenfall är angelägen att det finns framdrift i processen och har tagit fram avtalen trots att 
slutlig ersättning inte är fastställd för värdetidpunkten. Ersättningen i avtalen har beräknats 
för år 2023. Värdetidpunkten sätts till det år Energimarknadsinspektionens beslut vinner 
laga kraft. Vilket innebär att Oxelösunds kommun kan få ytterligare ersättning. 

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Beslut på ersättingar gällandefastigheten mfl Oxelö 7:3  
Oxelö 7:32 markupplåtelseavtal ersättningserbjudande 
Stora Bene 1:4 markupplåtelseavtal ersättningserbjudande 
Stjärnholm 5:37 Markupplåtelseavtal, ersättningserbjudande 
Stjärnholm 5:1 markupplåtelseavtal ersättningserbjudande  
 

 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
1. Kommunstyrelsen godkänner framtagna avtal som avser fastigheterna Oxelö 7:32, Oxelö 
5:37, Stora bene 1:4, samt Stjärnholm 5:1 
2. Kommunstyrelsens ordförande samt kommunchef ges i uppgift att underteckna avtalen  
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 
 
______ 
 
Beslut till: 
Vattenfall (För kännedom) 
Kommunchef (För åtgärd) 
Kommunstyrelsens ordförande (För åtgärd) 
Mark- och exploatering (För kännedom) 
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Ks § 235        Dnr MEX.2020.59               
 
 
Markanvisning (direktanvisning)Toltorp Bygg AB, Cirkusplatsen 
del av Oxelö 8:20  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Markanvisningen inom fastigheten Oxelö 8:20 för Toltorp Bygg AB förlängs till 
2024-12-31 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunstyrelsen fattade 2020-05-27, KS §81, beslutet att ge Toltorp Bygg AB 
markanvisning på mark nära Ramdalens idrottsplats på del av fastigheten Oxelö 8:20 på 
den så kallade Cirkusplatsen. I uppdraget för markanvisning ingick för Toltorp Bygg AB att 
skapa en detaljplan för utpekat område. Toltorp Bygg AB lämnade uppdraget till Ramboll 
som arbetat med framtagandet av detaljplanen. Förslaget för den byggnation som ska ske 
på platsen är seniorboende med inglasad utemiljö inom byggnadskroppen. När en del 
arbeten med planprocessen inte var klara förlängdes tiden för markanvisningen genom ett 
beslut i Kommunstyrelsen 2022-03-16 §23. Markanvisningen förlängdes ytterligare, av 
samma anledning, med ett beslut i Kommunstyrelsen 2022-12-15 KS §151.  
Kommunstyrelseförvaltningen och Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen har haft 
löpande avstämningar kring projektet i stort och i detaljplanearbetet.                                 Då 
fler utredningar än man räknat med krävts har planarbetet dragit ut på tiden. Dock vann 
detaljplanen laga kraft den 17 november 2023 och Lantmäteriet kommer inom kort påbörja 
förrättningen för att bilda en avstyckad fastighet.   
Då den nuvarande markanvisningen löper ut 2023-12-31 och Toltorp Bygg AB har långt 
gångna planer på byggnation föreslår Kommunstyrelseförvaltningen därför att Toltorp Bygg 
AB får förlängd markanvisning för att kunna slutföra sin projektering. Förlängningen föreslås 
till 2024-08-31. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks, förlängning markanvisning dec. -23   
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Markanvisningen inom fastigheten Oxelö 8:20 för Toltorp Bygg AB förlängs till och 
med 2024-08-31. 
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Förslag 
 

 
Dag Bergentoft (M) ändringsyrkar på att markanvisningen förlängs till 2024-12-31 

 
 

Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns två förslag till beslut det framskrivna förslaget samt 
det egna yrkandet. Ordförande ställer det egna yrkandet mot det framskrivet 
förslag och finner att styrelsen beslutar i enlighet med det egna yrkandet.  
 
______ 
 
Beslut till: 
MEX (För åtgärd) 
Toltorp Bygg AB (För kännedom) 
MSF (För kännedom) 
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Ks § 236        Dnr MEX.2020.119               
 
 
Markanvisning - del av Stjärnholm 5:1 (Inskogen), Acasa  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
 
Kommunstyrelsen godkänner en förlängning av befintlig markanvisning som 
innebär att markanvisningen pågår till 2024-06-30 
 
 
Sammanfattning 
Företaget Acasa Bostad AB har blivit tilldelad markanvisning genom beslut i 
kommunstyrelsen 2020-10-31 § 131 Förslaget till kommunen innebar byggnation av ca 80 
hyreslägenheter med loftgång och hiss inom fastigheten Stjärnholm 5:1. Acasa Bostad 
redogjorde för förutsättningarna för byggnationen. Bland annat avsåg de att ansöka om 
statligt investeringsstöd för byggande av hyresbostäder. En ansökan som sedan 
genomfördes av Acasa Bostad. 
Beviljat bygglov med startbesked är en förutsättningarna för att ansöka och ta del av det 
statliga stödet gällande hyreslägenheter. Kommunstyrelsen har i beslut 2021-06-02 § 95 
förlängt markanvisningstiden för tidigare tilldelad markanvisning till 2022-03-23 för att Acasa 
Bostad skall kunna fortsätta processen.  
Önskemål till förlängning kom från Acasa Bostad AB eftersom de ännu inte hade blivit 
tilldelad något statligt stöd. Kommunstyrelsen har därefter i beslut 2022-03-16 § 21 förlängt 
markanvisningstiden i tidigare tilldelad markanvisning till 2023-06-31.  
Kommunstyrelsen har 2023-04-26 § 91 godkänt ytterligare förlängning av markanvisningen 
med 6 månader till och med 2023-12-31 för att ge Acasa Bostad förutsättningarna att 
uppfylla det parterna överenskommit i markanvisningsavtalet. 
Diskussioner gällande köp av mark pågår mellan Acasa Bostad AB och kommunen. Dessa 
bedöms inte vara slutförda innan markanvisningen tar slut 2023-12-31. För att kunna 
fortsätta diskussionerna gällande köp av mark föreslår kommunstyrelseförvaltningen 
kommunstyrelsen att godkänna en förlängning av markanvisningen till 2024-06-30. 

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Förlängning av markanvisning 2024  
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsen godkänner en förlängning av befintlig markanvisning som 
innebär att markanvisningen pågår till 2024-06-30 
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Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma.   
 

 
______ 
 
Beslut till: 
Acasa Bostad AB (För kännedom) 
Mark- och exploatering (För kännedom) 
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Ks § 237        Dnr KS.2021.135               
 
 
Statusinventering vid Ramdalsanläggningen  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Finansiering av 2024 års driftkostnader om 900 tkr finansieras via kommunstyrelsens 
oförutsedda medel 2024. 

2. Finansiering av 2025 års driftkostnader om 400 tkr hänskjuts mål- och 
budgetberedningen 2025–2027. 

3. Attestant för kostnader rörande detaljplanearbetet är Fastighetschef 
 
 
Sammanfattning 
Inventering och statusrapport från 2022 visar att badhusets livslängd kan förlängas tio 
år med hjälp av riktade underhållsinsatser de närmsta åren, sedan är den tekniska 
livslängden slut. Sporthallens livslängd kan med hjälp av riktat underhåll ha en 
livslängd på fem år. 
Strategisk planering pågår i arbetsgrupper inom kommunstyrelseförvaltningen och 
kultur- och fritidsförvaltningen gällande hur sport- och simhallsverksamheten ska 
bedrivas vidare när den tekniska livslängden är uppnådd i befintliga lokaler. För att 
möjliggöra en ev. kommande utbyggnad eller nybyggnation behöver kommunen ha 
en beredskap gällande detaljplanen i området runt Ramdalsanläggningen som är en 
viktig knytpunkt för den lokala idrotten samt för Ramdalskolans verksamhet som 
profilerar sig inom idrott och hälsa. Vid kontroll med Miljö och 
samhällsbyggnadsförvaltningen beräknar de att tidplanen för en ny detaljplan löper 
på 1,5 år. Då den reviderade detaljplanen anger var en eventuell ny sporthall får 
byggas är det först då denna fastställts som projektering och förberedelse för 
byggnation kan ske. 
Arbetet med detaljplanen behöver ske parallellt med det strategiska arbetet för att inte 
tappa tid och minimera risk för ytterligare investeringar i en byggnad där hela eller delar kan 
behöva avyttras. Vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-10-05 §104 godkändes 
förslaget att ansöka om planbesked för att starta detaljplaneprocess inom fastigheten 
kollegiet 1 och del av fastighet Oxelö 8:20 samt kommunchef gavs i uppdrag att ansöka om 
planbesked. 
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Miljö och samhällsbyggnad har emottagit ansökan om planbesked och återkopplat med en 
uppskattad kostnad för planarbetet. Uppskattad kostnad är 1 200 tkr. Samt tillkommande tid 
för projektledare vid kommunstyrelseförvaltningen om 100 tkr. Fördelat enligt tabell nedan 
 
År 2024 900 tkr 
År 2025 400 tkr 
Total driftkostnad 1 300 tkr 
 
Kommunstyrelseförvaltningen förslår att finansiering av driftkostnaderna för ny detaljplan vid 
Ramdalens idrottsanläggning finansieras via kommunstyrelsen oförutsedda medel 2024, för 
de kostnader som härrör 2024. Kostnader under 2025 hänskjuts mål och 
budgetberedningen 2025–2027.  
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse finansiering av ny detaljplan vid Ramdalens idrottsanläggning vid Kolegiet1 
och del av fastighet Oxelö 8:20  
 
 
 
Dagens sammanträde 
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Framskrivet förslag 
 

4. Finansiering av 2024 års driftkostnader om 900 tkr finansieras via kommunstyrelsens 
oförutsedda medel 2024. 

5. Finansiering av 2025 års driftkostnader om 400 tkr hänskjuts mål- och 
budgetberedningen 2025–2027. 

6. Attestant för kostnader rörande detaljplanearbetet är Fastighetschef 
 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma.   
 
______ 
 
Beslut till: 
Fastighetschef (För åtgärd) 
Controller  (För kännedom) 
Fastighetsförvaltare KSF (För kännedom) 
Miljö- och samhällsbyggnad chef (För kännedom) 
Kultur- och fritidschef (För kännedom) 
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Ks § 238        Dnr KS.2023.2               
 
 
Delgivningar till kommunstyrelsen 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Delgivningarna läggs till handlingarna. 

 
 
Beslutsunderlag 
Direktion 2023-09-21 p 48 Delårsrapport 2023-08-31 Delgivning KS 
Antaget Delårsbokslut 2023 - Delgivning KS 
 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunrevisionen (för kännedom) 
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Ks § 239        Dnr KS.2023.4               
 
 
Information från kommunalråd och kommunchef  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkänns.  
 

 
Dagens sammanträde 
 
 
Ordförande informerar om: 
 
• Ny mål- och budgetprocess för en mer effektiv kommunorganisationen. Den nya 

processen startar den 10 januari 2024 och förslag till budget fattas av 
kommunfullmäktige redan i juni 2024. 

• I våras tillskrev politiken Trafikverket för utsmyckning av Järnvägsbron (Rv 53). 
Avslag på utsmyckning. Nästa kontakt med Regiondirektören. Först i december 
lyckades kommunen få till ett digitalt möte med Trafikverket.  Avslag vid samtal. 
Trafikverket föreslog att kommunen skulle söka om tillstånd. Ansökan lämnades in. 
 Ansökan avslagen kort därefter. 

 
 
 

Kommunchefen informerar om: 
 
• 19 december 2023 bjöds det på taklagsfest med jultallrik för byggare och 

arbetsgrupper för Säbo etapp 2. 
• Runt om i organisationen har det genomförts workshop kring digitala 

utvecklingsplaner. Representanter för förvaltningarna har träffats och fått 
inspiration kring hur man kan arbeta med digitalisering med både 
automation, sensorer och AI och arbetat med idéer på var vi kan göra här i 
Oxelösund. Resultaten kommer sedan dokumenteras i förvaltningsvisa 
digitala planer. 

• 18 december 2023 kommunens ledningsgrupp fick en första visning av den 
Nöjdkundundersökning som IT-enheten genomför vartannat år hos alla våra 
medarbetare. Generellt ser vi högre betyg kring tex IT-supportens 
bemötande och tillgänglighet. 

• Inledande möte med alla gruppledare och tittat på ett första utkast på 
personalpolitiskt program. Arbetet fortsätter under januari. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunrevisionen (för kännedom) 
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Ks § 240        Dnr KS.2023.3               
 
 
Redovisning av delegationsbeslut kommunstyrelsen 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
 
Redovisningen godkänns.  
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunstyrelsen har överlåtit sin beslutande rätt till utskott, ordförande och 
tjänstemän enligt en av kommunstyrelsen antagen delegationsordning. Dessa 
beslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär inte att 
kommunstyrelsen får ompröva eller fastställa delegationsbesluten. Däremot står 
det kommunstyrelsen fritt att återkalla lämnad delegation.   
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - per december   
 
 
______ 
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2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 241        Dnr KS.2023.11               
 
 
Avräkning barn- och elevpeng 2023  
 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
1. Godkänna avräkning för perioden september-december 2023 på 3 301 tkr. 
2. Utbildningsnämnden skall erhålla anslag på 3 301 tkr. Finansiering sker med eget 

kapital om det inte finns andra överskott som kompenserar för detta. 
 
 
Sammanfattning 
 
Utbildningsnämnden (UN) har ett resursfördelningssystem med en överenskommen 
Kommunfullmäktige barn- och elevpeng (Kf barn- och elevpeng) för förskola, grundskola, 
fritidshem och gymnasieskola. För perioden september-december är avräkningen 
framräknad till 3 301 tkr. Vid avräkningen har det varit fler barn än budgeterat barn och 
elevantal.  
Enligt överenskommelse skall utbildningsnämnden erhålla anslag på 3 301 tkr från 
kommunstyrelsens reserv för oförutsedda utgifter under finansförvaltningen, men det finns 
inga kvarvarande medel i reserven. Finansiering sker i stället med eget kapital om det inte 
finns andra överskott som kompenserar för detta. 
Avräkningen visar att det totalt sett är fler barn och elever vid avstämning mellan utfall och 
budget, än vad som budgeterats och som fastställts av Kommunfullmäktige. En del 
åldersgrupper har minskat antal elever medan andra har ökat i antal. Vi ser den främsta 
minskningen av antalet elever inom   förskolan- i åldrarna 4 - 5 år. Ökningen har främst 
skett inom förskolan i åldrarna 1 - 3 år och inom fritids. Detaljerad specifikation ges i bifogat 
beslutsunderlag. Avräknat antal barn- och elever multipliceras med Kommunfullmäktiges 
barn- och elevpeng för olika åldrar.  
 
 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks - avräkning barn- och elevpeng 3 2023 
UN Avräkning BEP nr 3 sep-dec 2023 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
 

1. Godkänna avräkning för perioden september-december 2023 på 3 301 tkr. 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

2. Utbildningsnämnden skall erhålla anslag på 3 301 tkr. Finansiering sker med eget kapital 
om det inte finns andra överskott som kompenserar för detta. 
  
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Bitr. ekonomichef (För Åtgärd) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 242        Dnr KS.2023.213               
 
 
Avtalssamverkan 2023  
 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
 
Redovisningen godkänns. 
 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunen får enligt kommunallagen (kap 9, § 37) ingå avtal om att någon av 
kommunens uppgifter, helt eller delvis, ska utföras av en annan kommun. 
Med vissa lagmässiga begränsningar (6 kap, 38 §) får kommunen, inom 
ramen för avtalssamverkan, komma överens om att uppdra åt en anställd i 
den andra kommunen att besluta på kommunens vägnar i ett visst ärende 
eller en viss grupp av ärenden.  
Kommunstyrelsen ska årligen rapportera till kommunfullmäktige om 
kommunens avtalssamverkan (Kap 9, § 38). 
Kommunstyrelseförvaltningen har samråd med övriga förvaltningar inventerat 
förekomsten av sådan avtalssamverkan som åsyftas i kommunallagen (kap 9, 
§ 37).  
Följande avtalssamverkan finns upprättad: 
o Avtal om räddningstjänst mm Oxelösund/Nyköping 1997, inklusive 

tilläggsavtal 1998, 2007, 2010, 2016, 2019 
o Tilläggsavtal till ovanstående; samverkan gällande uppgifter enligt 

lag om brandfarliga och explosiva varor (SFS 2010:1011) 2010 
o Avtal om gemensam tjänsteman i beredskap Oxelösund/Nyköping 

2018 
o Samverkansavtal överförmyndarverksamhet Oxelösund/Nyköping 

2023 
o Samverkansavtal om gemensam nämnd för samverkan kring 

socialtjänst och vård. Sörmlands kommuner 2020 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att redovisningen godkänns. 
 

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, avtalssamverkan 2023  
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
 
Redovisningen godkänns. 
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
nämnden beslutar i enlighet med detsamma.   
______ 
 
Beslut till: 

       Kanslichef (För kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 243        Dnr KS.2023.46               
 
 
Motion om att öka tryggheten för skolelever  
 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
 
Motionen avslås och anses besvarad.  

 
 
Sammanfattning 
 
Kommunfullmäktige medgav 2023-02-08 (KF § 28) Nina Wikström-Tiala (S) och Linus Fogel 
(S) att lämna en motion om att göra åtgärder för att öka tryggheten för kommunens 
skolelever. 
Utbildningsnämnden har yttrat sig i ärendet 2023-04-24 (UN § 20) och bedömer att 
utbildningsförvaltningen i sina verksamheter redan bedriver ett omfattande 
trygghetsskapande arbete. Utbildningsnämnden föreslår att motionen ska anses besvarad 
utan vidare åtgärder.  

Även kultur- och fritidsnämnden har beretts möjlighet att yttra sig över motionen då 
konceptet som motionärerna föreslår ska utredas omfattar fritidsaktiviteter som enligt 
reglementet för kultur- och fritidsnämnden ligger inom nämndens verksamhetsområde. 
kultur- och fritidsnämnden har då valt att avstå från att yttra sig över motionen. 
Motionen om att öka trygghet för skolelever minoritetsåterremitterades därefter 2023-09-13 
(KF § 121) där man begärde ett yttrande från kultur – och fritidsnämnden. Kultur – och 
fritidsnämnden avslår motionen med hänvisning till fritidsgårdens verksamhet, dess 
planerade aktiviteter och öppna verksamhet i fritidsgårdens lokaler på Koordinaten, samt 
biblioteksverksamheten. 
Kommunstyrelseförvaltningen delar utbildningsnämndens och kultur – och fritidsnämndens 
bedömning och har genom en översyn av de trygghetsskapande aktiviteterna i kommunen 
konstaterat att det finns aktiviteter i kommunal regi för ungdomar under och utanför skoltid. 
Denna bedömning i kombination med det ekonomiska utsikterna för kommunen under 
kommande budgetår gör att kommunstyrelseförvaltningen föreslår att motionen avslås och 
anses besvarad. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Motion om att öka tryggheten för skolelever  
Motion om att öka tryggheten i skolan  
 
 
 
Dagens sammanträde 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Framskrivet förslag 
 
Motionen avslås och anses besvarad.  

 
 

Förslag 
 
Linus Fogel (S) yrkar bifall till motionen och avslag till framskrivet förslag.  
 
Nina Wikström - Tiala (S) yrkar bifall till motionen och avslag till framskrivet förslag.  
 
Patrik Renfors (V) yrkar bifall till motion och avslag till framskrivet förslag.  
 
 
Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus Fogels (S) 
bifallsyrkande. 
 
Göran Bernhardsson (KD) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus 
Fogels (S) bifallsyrkande. 
 
Katarina Berg (M) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus Fogels (S) 
bifallsyrkande. 
 
Klas Lundberg (L) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus Fogels (S) 
bifallsyrkande. 
 
Jan-Eric Eriksson (SD) yrkar bifall till framskrivet förslag och avslag till Linus Fogels 
(S) bifallsyrkande.  

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer framskrivet förslag till beslut mot Linus Fogels (S), Nina   
Wikström- Tiala (S) och Patrik Renfors (V) yrkande om att bifalla motionen. 
Ordförande finner att styrelsen beslutar enligt det framskrivna förslaget.   
 
 
Reservation 
 
Patrik Renfors (V) reserverar sig.  
 
Linus Fogel (S) reserverar sig.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Motionärerna (för kännedom) 
Kommunfullmäktige (för åtgärd) 
Utbildningsnämnden (för kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Kultur – och fritidsnämnden (för kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 244        Dnr KS.2023.236               
 
 
Revidering Biblioteksplan 2024-2026   
 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
 
Reviderad biblioteksplan för 2024 – 2026 godkänns. 
 
 
Sammanfattning 

Enligt bibliotekslagen ska kommunerna besluta om en biblioteksplan. Oxelösund har haft en 
biblioteksplan sedan 2008. Dagens biblioteksplan utgår 2023 och behöver revideras. Detta 
uppdrag gav Kultur- och fritidsnämnden till förvaltningschef för kultur och fritid i februari 
2023, och vid sammanträdet 6 mars 2023 godkände nämnden upplägget för en ny plan.   

Den nya planen utgår från kommunens övergripande mål; Mod och framtidstro, Trygg och 
säker uppväxt, God folkhälsa, Trygg och värdig ålderdom, Attraktiv bostadsort och hållbar 
utveckling. Planen beskriver vilken roll biblioteket ska ha i dessa mål samt vilka utmaningar 
som finns och vilka prioriteringar som behöver göras.   

Vidare beskrivs samverkan med övriga förvaltningar och andra aktörer i samhället. 
 

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Revidering Biblioteksplan 2024-2026 
Biblioteksplan2024 - 2026 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag  
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 

 
Reviderad biblioteksplan för 2024 – 2026 godkänns. 
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
nämnden beslutar i enlighet med detsamma.   
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

______ 
 
Beslut till: 
Kultur – och fritidsförvaltningen (för åtgärd) 
Kultur – och fritidschefen (för åtgärd) 
Bibliotekschef (för åtgärd) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 245        Dnr KS.2023.235               
 
 
Förlängning av Besöksnäringsplanen 2018-2023  
 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  

 
 
Godkänna förslaget att förlänga befintlig plan med 1 år.  

 
 
Sammanfattning 
 
På uppdrag av kultur- och fritidsnämnden ska kultur- och fritidsförvaltningen revidera 
Oxelösunds Besöksnäringsplanen 2018–2023.  
 
”Vision 2025” och ”Planen för Sörmlands besöksnäring” är viktiga dokument att utgå 
från när besöksnäringsplanen revideras. Dessa dokument skrivs och revideras just 
nu och kommer inte vara klara innan årsskiftet 2023–2024.  
 
Det har hänt mycket inom besöksnäringen sedan Oxelösunds besöksnäringsplan 
antogs 2018 och även ovannämnda dokument behöver tillgodoses. Därför anser 
turismansvarig att planen i stället behöver skrivas om under 2024. Turismansvarig är 
då huvudansvarig för arbetet och bildar en arbetsgrupp med representanter från 
kommunen och näringslivet i Oxelösund.  
 
Förslaget är att den nuvarande besöksnäringsplanen förlängs som den är med 1 år.  

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Förlängning av besöksnäringsplan 2018- 2023 
Plan för besöksnäring 2018 -2023. 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
 
 
Godkänna förslaget att förlänga befintlig plan med 1 år.  
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-12-20  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
nämnden beslutar i enlighet med detsamma.   

 
______ 
 
Beslut till: 
Kultur- och fritidsförvaltningen (för åtgärd) 
Kultur – och fritidschef (för åtgärd) 
 
 



 

Sammanträdesprotokoll Blad 38 (38) 
  
Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-12-20   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 246        Dnr KS.2023.27               
 
 
Kommunstyrelsens balanslista 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Balanslistan godkänns och läggs till handlingarna.  
 
 
 
 
Beslutsunderlag  
 
Balanslista kommunstyrelsen per december 
 
______ 
 
 
 


